
Maatschappelijk verantwoord groeien 

Henk Jumelet, gedeputeerde provincie Drenthe 
1/2 

Van de bestuurstafel   

Bert van Maanen, secretaris en voorzitter a.i. a.i. 
2 

Dorpshuizen toegelicht  

Christ Meulendijks, CDA-fractielid Borger-Odoorn 
3 

Successen delen;  duurzaamheid  

Margreet Wegmans, fractie-assistent  
3 

Uitnodiging Najaars ledenvergadering 

Bijgevoegd  
 

Colofon  4 

 Nieuwsbrief 
 Maatschappelijk verantwoord groeien 

      Pagina 1 

In dit nummer: 

 
 

 
In mijn portefeuille heb ik de vol-
gende onderwerpen: 
 
 Landbouw en agri-business 
 (Vitaal) platteland 
 Natuur en Landschap 
 Onderwijs en arbeidsmarkt 
 Sport en welzijn 
 Bestuurlijke verhoudingen en 

toezicht gemeente financiën 
 Vergunningverlening RUD 
 
Het wordt regelmatig gevraagd: 
Hoe gaat het? Kun je al een beetje 
wennen? U hebt het me mis-
schien zelf al horen zeggen: Ja 
hoor! Het gaat goed en de erva-
ring als wethouder komt me nu 
goed van pas. 
 
Ook hoorde ik kort na het aantre-
den van het nieuwe college van 
GS dat er merkbaar een frisse 
wind waait. Het is  
inderdaad ook mijn wens om din-
gen anders te doen. Wat mij be-
treft zal de afstand tot het provin-
ciaal bestuur verkleind worden en 
de zichtbaarheid vergroot. In mijn 
portefeuille is daar werk van te 
maken. Graag ga ik bijvoorbeeld 
op bezoek bij boeren om goed op 

de hoogte te zijn van zaken waar 
zij dagelijks in hun bedrijf tegen 
aanlopen. Het was onlangs aanlei-
ding, met het oog op de discussie 
over fosfaat,  om bij de staatsse-
cretaris mevr. Dijksma te pleiten 
voor aandacht voor grondgebon-
den duurzame veehouderijen. On-
ze boeren mogen niet de dupe 
worden van intensieve veehoude-
rijen elders. Wij investeren in 
Drenthe in maatschappelijk ver-
antwoord groeien. Dat moet be-
loond worden en niet bestraft.  
 
De rol van het provinciaal bestuur 
is aan verandering onderhevig. In 
het kader van bestuurlijke ver-
houdingen ligt de vraag voor wat 
gemeenten en onze inwoners van 
ons verwachten. Je kunt daar hele 
verhandelingen  over houden. In 
de kern zal het er vooral om gaan 
samen met gemeenten de kansen 
die er zijn te benutten. Of het nu 
gaat om bedrijvigheid, recreatie 
en toerisme, krimp of voorzienin-
gen, gemeenten en provincie kun-
nen kennis delen en elkaar ver-
sterken. Ook blijven we dorpsini-
tiatieven met provinciaal geld on-
dersteunen. We hebben wel afge-
sproken na de zomer een andere 
werkwijze te introduceren die 
meer voldoet aan de wensen van 

de initiatiefnemers. Zeker wat mij 
betreft is de regeling laagdrempe-
liger en met minder bureaucratie. 
 
Een thema dat ieders aandacht 
inmiddels heeft is breedband. In 
de steden en de grotere dorpen 
maken velen voor internet van-
zelfsprekend gebruik van glasve-
zel. De buitengebieden en tussen 
dorpen in (zogenaamde witte en 
grijze gebieden), moeten meestal 
nog gebruik maken van het be-
kende koperdraadje. Voor het 
thuisgebruik, maar zeker voor be-
drijven (bijv. campings en agrari-
sche bedrijven) een onwenselijke 
situatie. We zullen in de komende 
tijd alle mogelijkheden gaan be-
nutten om een versnellingsslag te 
maken bij het aanleggen van glas-
vezel. Ook daarmee maken we 
wonen, werken en recreëren in 
Drenthe aantrekkelijk. 
 
U leest zomaar een kleine opsom-
ming om een indruk te geven 
waarmee ik bezig mag zijn de ko-
mende tijd. Hebt u vragen of sug-
gesties, mail gerust: 
h.jumelet@drenthe.nl  of neem 
contact op met de CDA Staten-
fractie cdafractiedren-
the@home.nl  
 

Een ambitie die ik in gedachten met koeie(n)letters boven elke beleidsnota 
schrijf. Niet onbelangrijk, want in het nieuwe bestuursakkoord hebben we oog 
voor ruimte en rust in onze provincie en  tegelijkertijd willen we  
ondernemerschap en dynamiek aanjagen en zo mogelijk faciliteren.  Een belang-
rijke opgave waar ik graag de komende 4 jaar mijn steentje aan wil bijdragen. 

  CDA Borger -Odoorn oktober  2015  

Henk Jumelet 
CDA Gedeputeerde  
provincie Drenthe  

mailto:h.jumelet@drenthe.nl
mailto:cdafractiedrenthe@home.nl
mailto:cdafractiedrenthe@home.nl


van de bestuurstafel  

Pagina 2 

 
Ook het CDA Borger-
Odoorn heeft na de va-
kantieperiode de draad 
weer opgepakt en haar 
eerste vergaderingen al 
weer achter de rug. De 
laatste vergadering in het 
vorige seizoen gehouden 
op 26 mei konden we af-
sluiten met een redelijk 
uitzicht op een nieuwe 
voorzitter CDA Borger-
Odoorn. 
Gonja Hospers-Spiegelaar 
heeft gemeend er goed 
aan te doen om in te gaan 
op de vraag die we haar 
gesteld hadden om voor-
zitter te worden. Ze heeft 
weliswaar aangegeven 
dat ze op dat moment 
nog niet kon beloven om 
voor een volle vier jaar te 
kunnen gaan. Daar heb-
ben we begrip voor ge-
toond en op die voor-
waarden zullen we als  
bestuur op de ledenver-
gadering van 14 oktober 
a.s. Gonja aan de leden 
voorstellen als de nieuwe 
voorzitter van CDA Borger
-Odoorn. Vervolgens is 
het aan de leden om hier 
al dan niet mee akkoord 
te gaan. Gezien het feit  
dat Gonja al de nodige  
 

 
 
 

 
bestuurservaring heeft 
( Waterschap  en LTO ) 
hebben we hier alle ver-
trouwen in. 
Daarnaast is Riëtte  
Wollerich ondertussen 
fractievoorzitter gewor-
den van de CDA Staten-
fractie en zal ze daardoor 
natuurlijk minder tijd kun-
nen vinden voor het be-
stuurlijke werk voor CDA 
Borger-Odoorn. We zijn 
echter blij dat ze voorlo-
pig wel lid van het be-
stuur wil blijven want op 
deze manier blijven we 
natuurlijk wel goed geïn-
formeerd en dat is ook 
goed voor Borger-
Odoorn. 
Zoals al aangegeven heb-
ben we ondertussen de 
Najaars-ledenvergadering 
gepland op 14 oktober in 
Het Anker in Borger, el-
ders in dit blad vind u de 
uitnodiging en de agenda. 
Voor het programma na 
de pauze hebben we 
Henk Jumelet, provincie-
bestuurder CDA gedepu-
teerde, weten te strikken 
voor een spreekbeurt 
over plattelands ontwik-
kelingen. We hebben 
hem gevraagd ook vooral  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
eens in te gaan op breed-
band internet waar velen, 
ook in de gemeente 
Odoorn, met heel veel 
verlangen naar uitzien. 
Maar Henk kennende zal 
hij zeker het gehele spec-
trum van plattelands ont-
wikkelingen in onze pro-
vincie onder de loep ne-
men. 
Eind vorig seizoen heeft 
het bestuur functione-
ringsgesprekken gevoerd 
met de raadsleden, de 
fractieassistenten en met 
de CDA wethouder. Je 
algemene indruk die we 
aan de hand van deze ge-
sprekken hebben kunnen 
vaststellen is dat de CDA 
raadsleden onderling en 
ook met de fractieassis-
tenten een goede en 
vruchtbare samenwerking 
ervaren. In de raad met 
de raadsleden van de coa-
litie en de andere raadsle-
den was het na de laatste 
verkiezingen echt wel 
even wennen maar on-
dertussen hebben ze het 
gevoel dat ze midden in 
her raadswerk zitten en 
ze werkelijk iets kunnen 
betekenen in het ge-
meentebestuur. Ook het 
feit dat we een CDA bur-
gemeester hebben gekre-
gen, die weliswaar altijd 
boven de partijen zal 
staan, werkt natuurlijk 
toch altijd positief door 
op de onderlinge  
verhoudingen.  
Verder is het natuurlijk, 
politiek gezien, een rusti-
ge periode en dit zal het 
bestuur zeker goed gaan 
gebruiken om weer de 
puntjes op de i te zetten. 
Zeker nu we weer een 
voorzitter in het zicht 
hebben kunnen de taken 
weer beter verdeeld wor-
den. In dit verband heeft 
de secretaris zich in de 
laatste bestuursvergade-
ring al weer opgegeven 
om de congresbezoek na-
mens CDA Borger-Odoorn 
op zich te nemen. 
Als laatste kan ik u mel-
den dat de bestuursstruc-
tuur van CDA Drenthe 
behoorlijk wordt opge 
schud.  
 

 
Alle afgevaardigden van  
de lokale afdelingen naar 
dit bestuur zullen worden 
ingedeeld in commissies 
die bepaalde activiteiten 
zullen gaan ontplooien 
met als doel om alle poli-
tieke aspecten, wat be-
treft  beleid, standpunten 
en activiteiten, beter te 
kunnen volgen. Zo zal er 
een commissie komen die 
de Statenfractie gaat vol-
gen, een commissie om 
de ALV-te organiseren, 
een commissie om de af-
delingen te bezoeken, 
een commissie perma-

nente campagne, en een 
commissie Human Re-
sources. 
Al met al zal ook dit bete-
kenen dat de afdelingen 
en dus ook het bestuur 
van CDA Borger-Odoorn 
meer zullen worden be-
trokken bij de politieke 
activiteiten in de provin-
cie. Een goede zaak maar 
daar kunnen we best en-
thousiaste nieuwe be-
stuursleden bij gebruiken. 
Tegelijk natuurlijk een 
mogelijkheid voor men-
sen die graag wat (meer) 
willen betekenen in de 
politiek om op bestuurlijk 
niveau te gaan kennisma-
ken met de actieve poli-
tiek. 
Graag roepen we daarom 
vooral vrouwen en jonge-
ren op om misschien eens 
te beginnen met het be-
zoeken van de Najaars-
ledenvergadering die we 
op 14 oktober gaan hou-
den. ( zie de uitnodiging 
elders in dit blad ) Mis-
schien wordt je daar en-
thousiast om iets te gaan 
betekenen voor het CDA 
en daarmee voor de sa-
menleving. 
Bert van Maanen, a.i. 
voorzitter en secretaris 
CDA Borger-Odoorn 

 

 

Najaars-
ledenvergadering 

 14 oktober 
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Dorpshuizen 

 

De afgelopen jaren heeft 
dit al in een aantal dor-
pen plaatsgevonden. In 
sommige plaatsen is dat 
gecombineerd met het 
realiseren van een Multi 
Functionele Accommoda-
tie (MFA). Deze staan in 
Nieuw Buinen, Valther-
mond en in Borger. 
Voor het zomerreces 
heeft gemeenteraad een 
besluit genomen om in 
Exloo de dorpshuisfunctie 
mogelijk te maken in 
combinatie met de basis-
school, de peuterspeel-
zaal en de voetbalvereni-
ging. Omdat de gebou-
wen van de gemeente 
zijn en blijven kunnen we 
ook hier spreken van een 
kleine MFA. 
Na het zomerreces zijn 
ook besluiten genomen 
voor de dorpshuisfunc-
ties in Ees-Eesergroen en 
2e Exloërmond. Om dat te 
kunnen bereiken is veel 
overleg nodig geweest 
tussen de plaatselijke be-
langenverenigingen en de 
gemeente. Het was niet 
altijd makkelijk om tot 
bevredigende oplossin-
gen te komen. Er moest 
voldoende draagvlak zijn 
bij de verenigingen en 
bewoners van de dorpen 
en ook het financiële as-
pect heeft vaak veel 
hoofdbrekens gekost. 
Meestal moesten verbou-
wingen plaatsvinden om 
gebouwen voor de dorps-
huisfunctie geschikt te 
maken. En in sommige  
 
 

gevallen moest ook ach-
terstallig onderhoud weg-
gewerkt worden. Daar-
naast werd ook gerekend 
op de eigen kracht van de 
plaatselijke bevolking. 
In alle gevallen is dat uit-
eindelijke gelukt mede 
dankzij de grote inzet van 
de belangenverenigingen 
en die van de inwoners 
zelf.  
In de Raad heeft de CDA 
fractie daar telkens haar 
waardering voor uitgesp-
roken. Het is bewonde-
ringwaardig hoe plaatse-
lijke bevolkingsgroepen 
bereid zijn met elkaar tot 
goede en creatieve oplos-
singen te komen. Maar 
ook dat bewoners bereid 
zijn samen de schouders 
er onder te zetten. Die 
bereidheid zal ongetwij-
feld versterkt zijn door 
het gevoel dat het hun 
dorpshuis wordt. Een 
ontmoetingsplek vóór en 
van de inwoners van het 
eigen dorp. 
Tot welk schitterend re-
sultaat dit kan leiden 
hebben we kunnen zien 
bij de (her)opening van 
het meester Hekman 
Hoes in Drouwen. Een 
prachtig  en functioneel 
dorpshuis dat voldoet 
aan de eisen van deze  
tijd en hoofdzakelijk  
door zelfwerkzaamheid 
tot stand is gekomen. 
Ik hoop dat de dorps-
huizen ook in toekomst 
hun functie van ont-
moetingsplek kunnen  
blijven vervullen. 
 

 

 
Een duurzaam ingerichte 
gemeente; dat stimuleert 
het CDA Borger-Odoorn. 
Het is heel mooi als de 
gemeente daarbij het 
voorbeeld geeft bij eigen 
voorzieningen en/of pro-
jecten. Maar het is zeker 
geen project niet alleen 
een project van de ge-
meente. Duurzaamheid 
komt vooral tot stand 
vanuit een intrinsieke 
motivatie. 
In de raadsvergadering 
van 24 september stond 
het projectplan uitvoe-
ringsagenda duurzaam-
heid op de agenda. De 
wethouder deelde daar 
mooie successen.  
De gemeente Borger-
Odoorn staat in de top als 
het gaat om afval schei-
den. Onze inwoners pro-
duceren het minste rest-
afval. Hergebruik van ma-
terialen levert een forse 
bijdrage aan een duurza-
me leefomgeving.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
En op het gebied van zon-
ne-energie blijven onze 
inwoners ook niet achter.  
Van alle 400 gemeenten 
staat Borger-Odoorn in 
de top 10 als het gaat om 
gebruik van zonnepane-
len. Aa en Hunze staat 
hierbij op de 2e plaats. 
Onze inwoners zijn be-
wust met duurzaamheid 
bezig en dat is een mooie 
waarde! 
CDA Borger-Odoorn heeft 
de wethouder vooral 
aangegeven de focus te 
leggen op initiatieven van 
inwoners. We denken 
daarbij bijvoorbeeld aan 
de mogelijkheden van de 
circulaire economie en 
duurzame woningbouw. 
Faciliteren van goede 
voorlichting en kennis-
overdracht is daarbij be-
langrijk.    
Margreet Wegman,  
beëdigd fractie-assistent 
CDA 

Successen delen;  
duurzaamheid is vooral  
niet alleen een project  

van de gemeente. 

door Christ Meulendijks, CDA Raadslid 

Een van de uitgangspunten van de nota Kern en 
Kader is dat aan elke dorp (woonkern) subsidie 
wordt verstrekt voor een dorpshuisfunctie. Per 
woonkern worden afspraken gemaakt over de 
randvoorwaarden van de dorpshuisfunctie zoals 
het eigendom en beheer van het gebouw, de fi-
nanciering van de  verbouwing en de jaarlijkse 
subsidie. Echt maatwerk dus. 

Najaars-ledenvergadering 
 14 oktober 

Het Anker , Borger 
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Vakantiepark    De Fruithof 

Melkweg 2,  7871 PE Klijndijk            

 Tel: (0591) 512427 

Bestuur 
A.van Maanen  
(a.i. voorzitter en secretaris) 
Lisdodde 62 
9521 HM Nieuw-Buinen 
0599-653202 
borgerodoorn@cdadrenthe.nl 
 
J.H. Hazelaar  
( penningmeester ) 
Hunzedal 19 
9531 GA Borger 
0599-235075 
Jh.hazelaar@tele2.nl 
 
A. Trip 
1

ste
 Exloëmond 20 

9573 PA 1
ste

 Exloërmond  
0599-672226 
atrip@solcon.nl 

R. Wollerich-Veldman 
Noorderdiep 526 
9521 BS Nieuw-Buinen 
06-46617031 
rietteveldman@hotmaill.com 

M.H. Wegman-Post 
Trechterbeker 55 
9531 PB Borger 
0599-234250 
communicatiecdaborgero-
doorn@gmail.com 

L.Roseboom 
Vorrelsweg 1 
9531 TM Borger 
0599-236493 
l.roseboom@comveeweb.nl 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Wethouder 
J.F.A. Alberts 
Hoofdstraat 35 
7872 PH Valthe 
0591-513736 
jfaalberts@hotmail.com 

Fractie 
R.Tuin   ( voorzitter ) 
Zuiderdiep 188 
7876 AK Valthermond 
0599-662100 
r.tuin@agroweb.nl 

A. Huijing-van Tongeren  
(secretaris) 
Kanaalstraat 15 
9534 TD Westdorp 
0599-238446 
ankie@cdamail.nl 

C.W. Meulendijks 
Zuideinde 22 
7875 CD Exloo 
0591-585512 
c.meulendijks1@kpnplanet.nl 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fractie assistenten 
M.H. Wegman-Post 
Trechterbeker 55, 
9531 PB Borger 
0599-234250 
communicatiecdaborgero-
doorn@gmail.com 

P.F. Krans 
Sassenbergen 8 
9531 GX  Borger 
0599-714422 
peter@krans.nl 

P.S. Venniker 
Sassenbergen 63 
9531 GW Borger 
0599-235235 
peter@venniker.net 

Bankrelatie 
Rabobank 
IBAN NL24 RABO 0123 221536 
t.n.v. CDA Borger-Odoorn 
    
   
 

 

 

 

mailto:borgerodoorn@cdadrenthe.nl
mailto:Jh.hazelaar@tele2.nl
mailto:atrip@solcon.nl
mailto:rietteveldman@hotmaill.com
mailto:communicatiecdaborgerodoorn@gmail.com
mailto:communicatiecdaborgerodoorn@gmail.com
mailto:jfaalberts@hotmail.com
mailto:r.tuin@agroweb.nl
mailto:ankie@cdamail.nl
mailto:c.meulendijks1@kpnplanet.nl
mailto:communicatiecdaborgerodoorn@gmail.com
mailto:communicatiecdaborgerodoorn@gmail.com
mailto:peter@krans.nl
mailto:peter@venniker.net

